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Pitanje : Da li je moguće da se u što kraćem roku 
oćiste svi šahtovi u gradu Sarajevo koji bi u slućaju
obilnih kiša mogli da prime veće količine vode?

Obrazloženje : 

Opće poznato je da se u vrijeme obilnih kiša koje nas očekuju u 
narednom periodu cijeli grad  pretvori u jezero po kojem komotno 
mozemo da se vozamo gumenim čamcima. Prije dva mjeseca smo imali 
pravu poplavu na Baščaršiji , Buća potoku i ostalim dijelovima grada iz 
razloga što su šahtovu totalno začepljeni i nisu u mogučnosti da prime 
tolike količine vode. Na Sebilju je pored toga došlo do izlijevanja 
kanalizacije nakon čega se Čaršijom širio veoma neugodan smrad. 
Mislim da bi KJP „RAD“ trebao pod hitno pristupiti čiščenju svih šahtova 
u gradu Sarajevo kako se ne bi ponovila ista situacija.
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